
Fra: Gunnar Wiederstrøm <gunnar@opus.no> 
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Til: Anny Bastesen; Kristin Nåmdal; Alexander Helle 
Kopi: 'stian@sandland.as'; Jakob Rosvik 
Emne: Vedrørende områdeplanen og E39 
 
Hei 
Viser til samtale med Alexander i går. I den fikk vi telefonisk presentert noen ønsker fra Meland 
kommunes side knyttet til faseinndeling for utbygging av vegsystemet som synes å avvike en del fra 
det vi så langt har jobbet med, og som vi har oppfattet var i tråd med både kommunens og Statens 
vegvesens ønsker. Det er litt uklart hvordan kommunen ser for seg faseinndelingen. Vi, dvs. Vest-
Land Eiendom, 3RW og Opus, ber om at vi får en kort skriftlig redegjørelse for hvordan kommunen 
ser for seg at dette skal gjennomføres. Dernest kan vi ha et felles møte der vi kan diskutere 
konsekvensene av endringene for både planprosessen og økonomien i en fremtidig utbygging.  
  
Vi er åpne for å finne gode løsninger, men vi trenger noe mer håndfast, skriftlig før vi ser det som 
hensiktsmessig å ha et møte.  
  
Mvh 
Stian Hviding 
Jacob Røsvik 
Gunnar Wiederstrøm 
  


